

《单词百科:NRW是什么意思?NRW怎么发音?NRW的解释和用法》

英语单词NRW是什么意思?NRW怎么读?NRW怎么发音?简答网为您整理了NRW的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



NRW的意思

1、abbr.Norwegian 挪威的，挪威人（的），挪威语（的）；

NRW的双语例句

1、An New Method of Determining Permittivity and Permeability by Scattering Coefficients Based on NRW Theory

基于传输反射原理的散射参数反演材料电磁参数的新方法

2、In NRW the two parties differ on education, the top issue at state level.

在北-威州，两党在教育这个州层面上最重要的议题上有分歧。

3、Improved NRW Transmission/ Reflection Method for the Determination of Electromagnetic Parameters of Materials with Coaxial Line

同轴线测量材料电磁参数的改进NRW传输/反射法

4、The NRW way to discover all the minimum DIFFERENT-MARKER combinations in the logical information method

逻辑信息法中查明全部最小区分标志组合的新途径

5、Based on the method of highest sharing degree, shared database shared schema model way, the paper builds up Multi-tenant Quorum NRW system which can provide high availability in full replications.

本文基于具有最高共享程度的方式&共享数据库共享数据模式方式，从多节点副本系统架构上考虑，本文构建了能提供高可用的完全复制的多租户Quorum NRW系统。

6、The NRW formula of electromagnetic parameters reconstruction when the medium is in rectangle wave-guide and free space are educed. The method is summarized. The difference about two cases is discussed.

本文详细推导了矩形波导中和自由空间中利用NRW方法提取介质参数的公式，总结了提取方法，讨论了两种情况下提取方法的不同。

7、Using FDTD and transmitting matrix algorithm, the scattering parameters of medium in rectangle wave-guide and free space are computed, and electromagnetic parameters are extracted. The resonance problem in NRW is analysed.

通过FDTD和传播矩阵法分别计算了矩形波导中和自由空间中介质散射参数，利用数值模拟的方法提取介质参数，分析了NRW方法提取介质参数时所出现的谐振问题。

以上是简答网为您整理的NRW怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于NRW的用法、N

RW的释义、NRW的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/NRW>